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 PROTOKÓŁ NR II/2018 
z obrad II Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

która odbyła się w dniu 28 listopada 2018 r. w godz. 15.00 – 16.00 
w Sali Rady Miasta. 

 
 
Podjęto uchwały: 
 
II.3.2018 w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 
II.4.2018 w sprawie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta, 
 
II.5.2018 w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 
II.6.2018 w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-

Zdrój, ustalenia przedmiotu ich działania i liczebności, 
 
II.7.2018 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 
II.8.2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 

Jastrzębie-Zdrój. 
 
 
Ad. 1 
 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia II Sesji nadzwyczajnej Rady Miasta dokonał Piotr Szereda - 
Przewodniczący Rady Miasta, która powitał zebranych. 
 
Na Sesji Rady Miasta nieobecny był radny Janusz Toborowicz - usprawiedliwiony. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji wraz z projektami uchwał 
otrzymali wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 2 
 
Wybór Komisji skrutacyjnej. 
 
Alina Chojecka - Radna RM 
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy radnego 
Franciszka Franek - wyraził zgodę. 
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Iwona Rosińska – Radna RM 
W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa zgłaszam do pracy radnego 
Grzegorza Mosonia – wyraził zgodę. 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy radnego 
Stefana Woźniaka - wyraził zgodę. 
 
Głosowanie radnych: za – 21, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że skład Komisji skrutacyjnej został przyjęty jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu 
 
 
 
Ad. 3 
 
Wybór Komisji uchwał i wniosków.  
 
Alina Chojecka -  Radna RM 
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy radnego 
Józefa Kuberę - wyraził zgodę. 
 
Grzegorz Mosoń – Radny RM 
W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa zgłaszam do pracy radną 
Iwona Rosińską – wyraziła zgodę. 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy radnego 
Mirosława Kolb - wyraził zgodę. 
 
Głosowanie radnych: za – 21, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.    
 
 
Ad. 4 
 
Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta: 
 

a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta, 
b) podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta, 
c)     przeprowadzenie wyborów, 
d) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 



3 | S t r o n a  
 

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Proszę o przedstawienie projektu uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków - Iwona Rosińska przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto z państwa jest za przyjęciem 
uchwały w  proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr II.3.2018 w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój,  została podjęta głosami: za – 21, przeciw 
– 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  nr 5  do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Proszę o przedstawienie projektu uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków - Iwona Rosińska przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto z państwa jest za przyjęciem 
uchwały w  proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr II.4.2018 w sprawie Regulaminu wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta,  została podjęta głosami: za – 22, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta 
Proszę o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Miasta wraz        
z rekomendacją.  
 
Janusz Ogiegło – Radny RM 
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam kandydaturę radnej 
Aliny Chojeckiej. Nie będę dużo mówił na temat kandydatki, bo już się 
wypowiedziałem w czasie wyborów na Przewodniczącego Rady Miasta. Jestem 
przekonany,  że powinna zostać Wiceprzewodniczącą Rady Miasta.   
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Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta 
Dziękuję za krótkie przedstawienie. Czy kandydatka wyraża zgodę? 
 
Alina Chojecka – Radna RM 
Tak, wyrażam zgodę. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta 
Proszę o następne kandydatury. Zgłaszam kandydaturę radnego Ryszarda 
Piechoczka. Był Wiceprzewodniczącym Rady Miasta przez kilka kadencji, na 
pewno podoła tej funkcji i patrząc z mojej strony pomoże mi w prowadzeniu 
Rady Miasta. Czy kolega wyraża zgodę? 
 
Ryszard Piechoczek – Radny RM 
Wyrażam zgodę. 
  
Tadeusz Markiewicz – Radny RM 
W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa zgłaszam kandydaturę radnej 
Iwony Rosińskiej.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta 
Czy radna wyraża zgodę. 
 
Iwona Rosińska – Radna RM 
Wyrażam zgodę. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta 
Czy są jeszcze jakieś kandydatury? Nie widzę. Zapraszam Komisję Skrutacyjną 
do pracy. Ogłaszam 5 minut przerwy. 
 
 
PRZERWA 15.15 - 15.25. 
 
 
Janusz Ogiegło – Radny RM 
Mam pytanie techniczne. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
W sprawie formalnej pan Janusz Ogiegło. 
 
Janusz Ogiegło – Radny RM 
Jeśli głosuję za jednym, drugim i trzecim kandydatem to za każdym razem 
podkreślam jestem za wyborem? 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - Grzegorz Mosoń odczytał § 6 Regulaminu 
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 
 
 
15.25 - 15.35 – przeprowadzenie wyborów.  
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Ad. 5 
 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

 powołania stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
ustalenia przedmiotu ich działania i liczebności, 

 ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
 

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Proszę o przedstawienie projektu uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków - Iwona Rosińska przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
ustalenia przedmiotu ich działania i liczebności. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Szanowni radni wersja druga, czyli 10 komisji. Wiem, że są inne propozycje, 
żeby mieć ten czas na przedyskutowanie to w tej chwili podjęliśmy decyzję, że 
będziemy to procedować.  
 
Przewodniczący Rady Miasta – Piotr Szereda odczytał § 1 uchwały w sprawie 
powołania stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, ustalenia przedmiotu ich 
działania i liczebności. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są jakieś propozycje i uwagi do nazw? 
 
Janusz Ogiegło – Radny RM 
Propozycje zostały przyjęte.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Propozycje przyjęte. Rozumiem, że będziecie rozwiązywać to na komisjach. 
Dziękuję. 
 
Alina Chojecka  - Radna RM 
Ale nie mogą jak będą podjęte uchwały.  
 
Tadeusz Markiewicz – Radny RM 
Nazwy muszą być od razu. 
 
Tadeusz Sławik – Radny  RM  
W uchwale Rady Miasta musi być przyjęta ilość komisji i nazwy komisji.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
To musimy przedyskutować. Proszę o propozycje jakie były składane do mnie 
przed sesją. Pan Janusz Ogiegło proszę. 
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Janusz Ogiegło – Radny RM 
Zaproponowaliśmy pewne korekty w nazwach komisji. Komisja Skarbu 
proponujemy, żeby nazywała się Komisja Budżetu i Skarbu, bo Skarb wiemy co 
to jest, a Budżet to jest istotne, a może i najważniejsze zagadnienie. Komisja 
Polityki Gospodarczej i Bezrobocia, Rozwoju Miasta i Górnictwa z uwagi na to, że 
bezrobocie mamy śladowe, natomiast górnictwo jako wiodąca rzecz w naszym 
regionie i mieście z uwagi na fakt, że braliśmy tutaj pod uwagę sytuację             
w miastach ościennych … 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Proszę o spokój.   
 
Janusz Ogiegło – Radny RM 
Gdzie występuje Komisja Górnictwa, u nas takiej komisji nie było i na razie nie 
ma w nazwie. Oczywiście Komisja Rewizyjna, tutaj nie ma co ujmować, ani 
dodawać. Do Komisji Kultury proponujemy dopisać Kultury, Sportu i Turystyki. 
Do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nic nie dopisywać. Do Komisji Edukacji 
dopisać Młodzieży. Następnie Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu 
Terytorialnego bez zmian, Komisja Gospodarki Komunalnej bez zmian. Komisja 
Polityki Społecznej dopisać słowo Rodziny, Komisja Rodziny i Polityki Społecznej. 
Gospodarki Przestrzennej bez zmian. Proszę o rozważenie propozycji. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są propozycje? 
 
Tadeusz Sławik – Radny RM 
Panie Przewodniczący ja swoje stanowisko wyrażę i jednocześnie Klubu Radnych 
co do tych zmian. Skarbu i Budżetu, proponujemy pozostawienie jednak Skarbu, 
to samo Polityki Gospodarczej i Bezrobocia. Jest taka zasada zawsze, że 
zapraszamy Zarząd, Komisja jest w Jastrzębskiej Spółce Węglowej, tym niemniej 
jest propozycja, aby tę nazwę pozostawić. Kultury, Sportu i Turystyki, myślę, że 
to byłaby zasadna zmiana. Edukacji i Młodzieży, tu jest propozycja, żeby 
zostawić starą propozycję, to samo Polityki Socjalnej nie wiem czy odrębnie 
będziemy głosować w sprawie zmiany nazw komisji. Na pewno będzie jeszcze 
dyskusja, ja reprezentuję swoje stanowisko i Klubu.   
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Proszę czy są jakieś inne propozycje? 
 
Alina Chojecka – Radna RM 
Panie Przewodniczący ja bym prosiła o 5 minut przerwy. 
       
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Dobrze 5 minut przerwy. 
 
Przerwa 15.35 – 15.40 
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c.d. Ad. 4 
 
Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta: 
 

a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta, 
b) podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta, 
c)     przeprowadzenie wyborów, 
d) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - Grzegorz Mosoń odczytał Protokół Komisji 
Skrutacyjnej powołanej na Sesji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dla 
przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 
Rady Miasta.  
 
Zgodnie z protokołem z głosowania sporządzonym przez Komisję Skrutacyjną,    
w tajnym głosowaniu, wzięło udział 22 radnych. Na podstawie dokonanego 
obliczenia ważnie oddanych głosów ustalono, że w wyniku tajnego głosowania 
kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: 
 
- Alina Chojecka – 22 głosów, 
- Ryszard Piechoczek – 21 głosów 
- Iwona Rosińska – 22 głosów. 
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady 
Miasta  stanowi załącznik nr 7 do niniejszego głosowania.  
 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Gratuluję Wiceprzewodniczącym wyboru. Proszę o przedstawienie projektu 
uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Iwona Rosińska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady 
Miasta. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto z państwa jest za przyjęciem 
uchwały w  proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr II.5.2018 w sprawie stwierdzenia wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta,  została podjęta głosami: za – 22, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
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c.d. Ad. 5 
 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

 powołania stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
ustalenia przedmiotu ich działania i liczebności, 

 ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
 

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Przechodzimy do kolejnej uchwały. Z tego co wiem radny Janusz Ogiegło 
proponuje autopoprawki. 
 
Janusz Ogiegło – Radny RM 
Jako, że dzisiejszy dzień stoi pod znakiem porozumień w wielu sprawach, więc po 
konsultacji z panem Tadeuszem Sławikiem proponujemy zmiany nazw trzech 
komisji. Pierwsza zamiast Skarbu – Budżetu i Skarbu, druga Komisja Kultury, 
Sportu i Turystyki zamiast Kultury i Sportu i trzecia Komisja to jest jeśli dobrze 
pamiętam Rodziny i Polityki Społecznej i na te trzy zmiany wyraziliśmy wstępnie 
akceptację, zgodę.   
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto z państwa jest za przyjęciem 
uchwały w  proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr II.6.2018 w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój ustalenia przedmiotu ich działania i liczebności,  została 
podjęta głosami: za – 22, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta 
Tutaj należy jeszcze zaznaczyć, że nazwy Komisji ulegną zmianie według 
propozycji przegłosowanej w poprzedniej uchwale. Proszę o przedstawienie 
projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków - Iwona Rosińska przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały?  
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Łukasz Kałusowski – Radca prawny 
Można jeszcze dodać, chodzi o Komisję Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisję 
Rewizyjną, w których jednocześnie wybieramy Przewodniczącego Komisji              
i Zastępcę Przewodniczącego Komisji.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
W Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pan Łukasz Kasza - Przewodniczący Komisji, 
Angelika Garus - Zastępca Przewodniczącego Komisji. W Komisji Rewizyjnej 
Przewodniczącym Komisji - pan Andrzej Matusiak, Zastępcą Przewodniczącego 
Komisji - pan Mirosław Kolb.   
 
Łukasz Kałusowski – Radca prawny 
Jeszcze jedno pytanie, bo pan Prezydent zwraca tutaj uwagę w Komisji czwartej 
było odczytane 4 czy 5 nazwisk? 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
4 nazwiska. Radni zostawili tutaj miejsce dla radnego, który jest dzisiaj 
nieobecny i nie jest zaprzysiężony. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 
widzę. Kto z państwa jest za przyjęciem uchwały w  proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała Nr II.7.2018 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój została podjęta głosami: za – 22, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 10 do niniejszego 
protokołu. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta 
Proszę o przedstawienie projektu uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków - Iwona Rosińska przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały?  
 
Tadeusz Slawik – Radny RM 
Panie Przewodniczący, szanowni Państwo. Ja chciałem powiedzieć w sposób 
następujący. Otwieramy nową kadencję Rady Miasta. Każda kadencja jest inna. 
,,Carte blanche” , my zapisujemy te strony. Widać poprzez te głosowania, że jest 
możliwa szeroka współpraca, taka też była intencja, ale ta intencja była jeszcze 
szersza i o tym chcę również powiedzieć w tym momencie i to z inicjatywy pani 
Prezydent Anny Hetman, która w oświadczeniu publicznym stwierdziła, że chce 
się podzielić władzą wykonawczą. W toku rozmów okazało się, że pani Prezydent 
nie podtrzymała tego stanowiska. W poniedziałek przedstawicielom wszystkim sił, 
które weszły do Rady Miasta oświadczyła, że nie widzi możliwości podzielenia się 
tą władzą wykonawczą. Tam argumenty były istotne, bo to jest 
współodpowiedzialność, takie działania, aby to miasto w tych decydujących         
5 latach mogło najwięcej skorzystać. Przyjęliśmy jako klub radnych do 
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wiadomości tę informację i trwała dyskusja jaka będzie propozycja 
funkcjonowania organu stanowiącego, uchwałodawczego. Podjęliśmy decyzję       
o tym, że jest możliwość tej szerokiej współpracy, aby przedstawiciele wszystkich 
ugrupowań, które weszły do Rady Miasta, do Prezydium Rady, Przewodniczący, 
troje Wiceprzewodniczących, aby również wszystkie ugrupowania, które 
funkcjonują w Radzie Miasta miały swoich Przewodniczących, 
Wiceprzewodniczących Rady. Jest to gest świadomie uczyniony, to nie jest 
niczyje zwycięstwo, niczyja porażka, to jest otworzenie nowego rozdziału 
funkcjonowania Rady Miasta. Czas pokaże jaka będzie współpraca między 
organem stanowiącym, a organem wykonawczym, panią Prezydent. Nie wiem 
jaka będzie, bo to wycofanie się z deklaracji niepokoi, to podważa wiarygodność 
wypowiadanych słów, tym niemniej Rada Miasta widać w konsensusie podejmuje 
decyzje i zobaczymy to jest ,,carte blanche” tak jak mówiłem i w zakresie 
współpracy dwóch organów najważniejszych i również tym gestem, bo tak to 
określam jest kwestia głosowania nad wynagrodzeniem pani Prezydent. Tu 
sądzę, że będzie również konsensus. Także nie ma tu żadnych wniosków             
o zmianę treści uchwały. Dziękuję.         
 
Alina Chojecka – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 
Panie Przewodniczący, panie Prezydencie, wysoka Rado, szanowni Państwo. Pan 
Przewodniczący był uprzejmy udzielić mi teraz głosu, nie w wolnych głosach         
i wnioskach, ale ja się tutaj nie odnoszę do wystąpienia pana Przewodniczącego 
Sławika. Chciałam tylko w tym miejscu powiedzieć, nie z upoważnienia mojej 
koleżanki i kolegi, ale jestem wyrazicielką swojej opinii i chciałam serdecznie 
Państwu podziękować za ten sposób głosowania. Podczas naszych wielu 
przeprowadzonych rozmów, z przedstawicielami klubów i panem 
Przewodniczącym Piechoczkiem mówiliśmy o budowaniu zaufania. Jest wiele 
elementów, które składają się później na sukces Rady Miasta i sukces 
Prezydenta, a przede wszystkim na sukces mieszkańców naszego miasta, bo to 
co robimy, to robimy z myślą o tym, żeby ta przyszłość była jak najlepsza dla 
nas i dzisiaj po tym głosowaniu według mojej oceny to zielone światło oczywiście 
się pojawiło, bo dowodem na to jest sposób głosowania radnych Rady Miasta        
i tak ja to pani Prezydent była uprzejma podkreślać, my to słyszeliśmy, Państwo 
uczestniczący w rozmowach też to słyszeli, że to jest kwestia odbudowania 
zaufania i wydaje się, że ta przesłanka zaistniała dzisiaj tu na tej sali, także 
serdecznie Państwu dziękuję i chcielibyśmy, żeby kolejne  miesiące, kolejne lata 
przebiegały w atmosferze życzliwości, zrozumienia i tworzenia wszystkiego tego 
co jest dobre dla nas wszystkich, dla wszystkich przedziałów wiekowych od 
najmłodszych do najstarszych, bardzo Państwu dziękuję.   
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto z państwa jest za przyjęciem 
uchwały w  proponowanym brzmieniu ? 
 
Uchwała Nr II.8.2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój została podjęta głosami: za – 22, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że  Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
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Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 11 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Ad. 6 
 
Wolne głosy i wnioski. 

Bernadeta Magiera  - Radna RM 
Szanowni Państwo ja na pierwszej Sesji pozwoliłam sobie poprosić                      
o przysłowiową ,,złotówkę” na zakup pompy insulinowej dla naszej uczennicy 
Szkoły Podstawowej nr 4, która jest na wózku inwalidzkim, zawsze będzie. Jest 
cewnikowana, do końca życia będzie, spotkało ją takie nieszczęście, że ma 
cukrzycę i dziecko potrzebuje tej pompy. Chciałabym bardzo serdecznie 
podziękować, tym, którzy wpłacili tą przysłowiową ,,złotówkę”, a ci którzy jeszcze 
nie zdążyli, albo zapomnieli to jeszcze mogą to uczynić, bo 8 kończymy tę akcję. 
Bardzo serdecznie dziękuję w imieniu Oliwki, w imieniu jej rodziców i w imieniu 
tych, którzy tę akcję prowadzili. Dziękuję.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Dziękuję. Kolega Janusz Ogiegło. 
 
Janusz Ogiegło – Radny RM 
Dosłownie dwa słowa w imieniu Klubu Koalicja Samorządowa. Gratuluję dzisiaj 
wszystkim wybranym Wiceprzewodniczącym i widzę, że jedna                             
z Wiceprzewodniczących nie podjęła funkcji, to mnie niepokoi. Gratulujemy 
serdecznie. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Szanowni radni mam jedną taką propozycję w imieniu pracowników Biura Rady 
Miasta. Mamy zaplanowaną Sesję na 20 grudnia, sesję budżetową. Jest to trudna 
i ciężka sesja, jest propozycja, żeby sesja odbyła się 18 grudnia, aby mieć jakiś 
bufor dla nas też, ale i dla pracowników, bo potem mamy piątek, tylko jeden 
dzień i święta. W związku z tym ja bym prosił o rozważenie, natomiast jutro na 
sesji zwyczajnej poddam taki wniosek pod głosowanie.     
 
 
Ad. 7 
 
Zakończenie  obrad  Sesji. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Zamykam obrady II Sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
 
 
Protokołowała 
 
Patrycja Dudzik 


